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一、 基本資料：                                  

中文姓名 王曉萍 
英 文 
姓 名 

Hsiao Ping, Wang 
 
 
 
 
 
 

 
 

職  稱 助理教授 國 籍 台灣 性      別 □男  ■女 

聯絡地址 11219  台北市北投區明德路 365號 

聯絡電話 (公司) 02-28227101 分機：4211 

E-mail whping@ntunhs.edu.tw 

二、主要學歷 

學校名稱 國別 主修學門系所 學位 

長庚大學 臺灣 臨床醫學研究所護理組 博士 

 三、現職及與專長經歷 (依任職之時間先後順序由最近者往前追溯。) 

服務機構 服務部門／系所 職稱 

國立臺北護理健康大學 高齡健康照護系 助理教授 

四、學術專長及研究 

1. 失智症照護 2.高齡營養  3. 老人護理與照顧 4. 基本照護與實務 

5.長期照護    

 

五、著作目錄： 
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Psychiatry. Advance online publication. doi:10.1002/gps.5358.( SCIE & SSCI, IF=3.396, ) 

2.Wang HP, Liang J, Kuo LM, Shyu YIL*. Trajectories of nutritional status and cognitive impairment 

among older Taiwanese with hip fracture. J Nutr Health Aging. (2016); Advance online publication. 

doi: 10.1007/s12603-016-0756-4 (SCI, IF=3.199) 

3.王曉萍、陳雅玲（2011）。運用家庭評估模式於一位失能老人及其家屬之護理經驗。新生學報，7，

13-24。 

4.王曉萍(2009) 。提升醫材記帳之完整率改善方案。新生學報，5，69-80。 

＊研討會論文 



1.Wang HP (2020 August).The Effectiveness of Enhancing the Knowledge, Attitude, and Execution 

Confidence of Junior Nursing College Students towards Dementia Nursing Care through 

Implementation-oriented Teaching Methods. Poster session presented at 2019 the 6th Conference on 

Holistic Health Promotion. Taiwan Taoyuan. 

2.Wang HP, J Liang and YIL. Shyu (2019 October) .Trajectories of cognitive change and risk factors among 

older Taiwanese with hip fracture. Poster session presented at IAGG Asia Oceania, Taipei. 

3.Liu MC , Hsiao PH, Wang HP (2019 August).The Improvement Project of Upper Limb Muscle Strength In 

Nursing Home Residents. Poster session presented at 2019 the 6th Conference on Holistic Health 

Promotion. Taiwan Taoyuan. 

＊專書(含篇章)及其他著作 

1.王曉萍、郭麗敏（2011年08月）。(第七章 心血管系統 pp7-1~7-11)。台北: 永大。 

 


